

Title (en)

ANTI-SKID DEVICE FOR VEHICLES.

Title (de)

GLEITSCHUTZVORRICHTUNG FÜR FAHRZEUGE.

Title (fr)

DISPOSITIF ANTI-DERAPAGE POUR VEHICULES.

Publication

**EP 0139737 A1 19850508 (EN)**

Application

**EP 84901830 A 19840418**

Priority

SE 8302155 A 19830418

Abstract (en)

[origin: WO8404071A1] Anti-skid device constituted by a belt (1) extending around the circumference of the wheel, with a play (16) there between. The belt is by spokes (5, 14) connected with a central journaling (9, 10, 11) so that the belt becomes rotatable relative the wheel. The journaling (9, 10, 11) is fastened to the wheel by means of bolts (8) gripping into the wheel nuts (7) for the wheel.

Abstract (fr)

Dispositif anti-dérapage constitué par une courroie (1) s'étendant autour de la circonference de la roue, laissant un jeu (16) entre la courroie et la roue. La courroie est reliée à l'aide de rayons (5,14) à un tourillonage central (9, 10, 11) de manière à pouvoir tourner par rapport à la roue. Le tourillonage (9, 10, 11) est fixé à la roue à l'aide de boulons (8) se vissant dans les écrous (7) de jante de la roue.

IPC 1-7

**B60B 15/00; B60C 27/00**

IPC 8 full level

**B60C 27/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B60C 27/063** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8404071 A1 19841025**; EP 0139737 A1 19850508; SE 436720 B 19850121; SE 8302155 D0 19830418; SE 8302155 L 19841019

DOCDB simple family (application)

**SE 8400149 W 19840418**; EP 84901830 A 19840418; SE 8302155 A 19830418